
ffinHrüT{§ffi
WWW;tr

§CM " §upply Chain Management

Deklarationsform blatt zu Konfl i kt-M ineral ien
in Bezug auf den Dodd Frank Act Sektion 1502 und die OECD Richtlinie zur Wahrung der
Sorgfaltspflichten.

Lieferanten Erklärung

Die MENTOR GmbH & Co. Präzisions-Bauteile KG erklärt hiermit, dass für die im Dodd-Frank-Act
1502 genannten und in unseren Produkten eventuell vorhandenen Mineralien auf Basis der
durchgeführten Überprüfungen innerhalb der Lieferkette die Verwendung von Mineralien aus

Konfliktgebieten (DRCI) nicht erkennbar ist.

Diese Erklärung ist abschließend; eine weitergehende individuelle Bestätigung in jedweder Form
wie z. B. über EICC, GeSi und cfsi wird unsererseits nicht getätigt.

Conflict Minerals Declaration Form
based on section L502 of the Dodd Frank Act and the OECD Due Dilligence Guidance.

Supplier Declaration

MENTOR GmbH & Co. Präzisions-Bauteile KG declares for the minerals mentioned in the Dodd
Frank Act 1502 which might be found in our products that the use of minerals from conflict
regions (DRCI) are undeterminable on the basis of the inspections that were carried out within the
supply chain.

This declaration is final; any further individual confirmation of any kind such as via EICC, GeSi and
cfsi is not effected on our part.
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Ort/Location

MENTOR GmbH & Co.
DU NS-N r. 3L7 446508

Datu m/Date

Präzisions-Bauteile KG, Otto-Hahn-Str. L, 40699 Erkrath
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Firmenstempel u rechtsverbindliche Unterschrift(en)/Company stamp and legally binding signature(s)
chsta ben/ / Printed NameName(n) in Druck

1)
Die DRC Länder sind DRC (Democratic Republic of the Congo) und die folgenden Länder Angola, Burundi, Central
African Republic, the Republic of the Congo, Rwanda, Sudan, Tanzania, Uganda, and Zambia.
The DRC countries are DRC (Democratic Republic of the Congo) and adjoining countries as Angola, Burundi, Central
African Republic, the Republic of the Congo, Rwanda, Sudan, Tanzania, Uganda, and Zambia. We refer in this form to
the DRC and these countries as the "DRC Countries".
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Hackethal - Seite L von 1 - 01.03 .2016


